
Bestyrelsens beretning for år 2022 

Året 2022 blev et år med normale aktiviteter, de forskellige aktiviteter som vi havde 

slået op i vores årskalender 2022 blev gennemført i fin stil.  

 Vi har været medhjælpere til Etape København og Ed Sheran koncert, det indbragte 

pænt beløb til klubben. Vi har fået nogle nye tiltag i klubben en weekend cykeltur 

kun for mænd. Hannibal har været ude på trailløb sammen med ca. løbere i skovene 

omkring på Sjælland, de har og været en weekend på Bornholm til trail, det er blevet 

en fast aktivitet i klubben, der er endog lavet trøjer med traillogo på. Der har været 

en smagning af Whisky smagning, spændende og hyggeligt. Tre ting som er blevet 

en fast tradition i klubben er banko, fastelavn og oktoberfest. Vi har haft to gange 

løbeskole, en i foråret med henblik på Etapen og Royal Run, og en i efteråret med 

henblik på vores løb i november, begge løbeskoler var og er en stor succes mange 

tilmeldte. Vores faste aktiviteter i året er gymnastik, spinning og svømning, sidst 

nævnte ved vi ikke er det er noget vi kan blive ved med at tilbyde, da kommunen har 

meddelt at pilen lukker ved skoleferien i juni 2023, jeg er i dialog med kommunen 

men der er ikke nogen afklaring endnu, vi prøver at holde liv i alle tre. Som det 

sidste nye er en fælles tur til Berlin for løbere og heppere, det er en gammel 

tradition som Per P. har prøvet at få op og stå, tilmeldingerne skulle allerede være 

givet til Per i november, jer tror og ved at det bliver en succes. 

Alle vores aktiviteter i klubben løb, gang, funktionel og cykling køre på skinner. 

Bestyrelsen har holdt 3 møder efter generalforsamlingen, og et par summemøder i 

klubben op til vores løb.  

Bestyrelsen vil hermed sige tak for et godt motions år, nu skal vi bare se fremad.  

 

 

   

 

 


